
 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 
LATVIJAS REPUBLIKA 

VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 
Reģ.Nr.90009114839, Beverīnas iela 3, Valka, Valkas novads, LV-4701, 

 tālr.64722238, e-pasts: novads@valka.lv, www.valka.lv  

 

ATTĪSTĪBAS UN SAIMNIECISKĀS KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2025. gada 15. maijā Nr. 5 
 
Sēde sasaukta pulksten 13:00 
Sēde atklāta pulksten 13:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 

Sēdi vada: Attīstības un saimnieciskās komitejas priekšsēdētājs Vilmārs Vesingi 
 no 9.jautājuma pašvaldības domes priekšsēdētāja Gita Avote 
 
Sēdi protokolē: pašvaldības administrācijas izpildsekretāre Ilva Asejeva 
 
Sēdē piedalās komitejas locekļi:  

pašvaldības domes priekšsēdētāja Gita Avote, 
deputāts Agnis Birkavs, 
deputāts Vents Armands Krauklis, 
deputāts Anda Kušķe, 
deputāts Līga Lāce-Jeruma, 
deputāts Unda Ozoliņa, 
priekšsēdētāja vietnieks Kristaps Sula, 
deputāts Vilmārs Vesingi, 
deputāts Juris Žurovičs 

 
Sēdē nepiedalās komitejas locekļi:  

deputāts Guntis Albergs – aizņemts pamatdarbā, 
deputāts Jānis Anže 

     
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības amatpersonas un darbinieki: 
Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas nodaļas vadītāja vietnieks Gunta Smane, Personāla nodaļas 
vadītājs Arita Ārgale, Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs Viktors Bavins, Sociālā 
dienesta vadītāja Natālija Dubrovska, Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks zemes pārvaldības 
jautājumos Lāsma Engere, Juridiskās nodaļas vadītājs Aleksandrs Golubovs, Grāmatvedības un 
finanšu nodaļas vadītājs Ilze Grandava, Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs Dainis Lapiņš, 
sabiedrisko attiecību speciālists Ivo Leitis, izpilddirektora palīgs Inguna Medne, elektronisko plašsaziņas 
līdzekļu speciālists Dace Pūce, Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs Toms Simtiņš, 
izpilddirektors Valdis Šaicāns, vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators Vilnis Vilguts, 
nekustamo īpašumu speciālists Jānis Vindēls, Pagastu apvienības pārvaldes vadītājs Edijs Eisaks, 
iepirkumu speciālists Ivita Aumeistere, projektu vadītājs Inga Aleksejeva, Dzimtsarakstu nodaļas 
vadītājs Māra Zeltiņa, būvinženieris Māris Zālītis 
 
Sēdē uzaicināti: Vidzemes plānošanas reģiona projektu vadītāja Lelde Ābele 
 
Darba kārtība: 

1. Par komitejas sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

2. Par kopīga Valgas – Valkas sabiedriskā transporta - pilsētas autobusa maršruta ieviešanu 
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3. Valkas novada pagastu apvienības pārvaldes vadītāja informatīvais ziņojums 

4. Par aicinājumu pieteikties Laimes koku parku konkursā 

5. Par noteikumu „Transportlīdzekļu izmantošanas un izdevumu uzskaites kārtība Valkas novada 
pašvaldībā” apstiprināšanu 

6. Par projekta "Uzņēmējdarbības attīstība Valkas novadā" līdzfinansēšanu 

7. Par grozījumiem projektā “Vijas upes krastu labiekārtošana – no Vijas vijciemiešiem” 

8. Par projekta ”Ērģemes kapsētas labiekārtošana” līdzfinansēšanu 

 
Iesniegti priekšlikumi: 

Priekšlikums iekļaut darba kārtībā 9. punktu (lēmuma projekts "Par projekta “Iepazīsti KOKU kā dizaina 
materiālu” izstrādi un iesniegšanu") 

 
Balsojums par priekšlikumu "Priekšlikums iekļaut darba kārtībā 9. punktu (lēmuma projekts "Par 

projekta “Iepazīsti KOKU kā dizaina materiālu” izstrādi un iesniegšanu")" 

Balsošanas rezultāts:  par - 7; pret - 0; atturas - 0; nebalsoja - 1. 
 

(1. balsošanas protokols) 

Priekšlikums pieņemts 
 
Deputāte A.Kušķe iziet no sēžu zāles pulksten 13:03. 
 

1.§ 
Par komitejas sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

 
Ziņo V.Vesingi. 
U.Ozoliņa ierosina iekļaut A.Kušķes ierosināto jautājumu par skolas projekta iesniegšanu. 
V.Vesingi ierosina darba kārtības 5.jautājumu izskatīt, kā darba kārtības 3.jautājumu. 
Komitejas vadītājs V.Vesingi aicina balsot par papildināto darba kārtību. 

"PAR"  -  
8 (Gita Avote, Agnis Birkavs, Vents Armands Krauklis, Līga Lāce-Jeruma, 
Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, Vilmārs Vesingi, Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Attīstības un saimnieciskā komiteja  
N O L E M J : apstiprināt komitejas darba kārtību 

1. Par komitejas sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

2. Par kopīga Valgas – Valkas sabiedriskā transporta - pilsētas autobusa maršruta ieviešanu 

3. Par noteikumu „Transportlīdzekļu izmantošanas un izdevumu uzskaites kārtība Valkas novada 
pašvaldībā” apstiprināšanu  

4. Valkas novada pagastu apvienības pārvaldes vadītāja informatīvais ziņojums 

5. Par aicinājumu pieteikties Laimes koku parku konkursā 

6. Par projekta "Uzņēmējdarbības attīstība Valkas novadā" līdzfinansēšanu 

7. Par grozījumiem projektā “Vijas upes krastu labiekārtošana – no Vijas vijciemiešiem” 

8. Par projekta ”Ērģemes kapsētas labiekārtošana” līdzfinansēšanu 

9. Par projekta “Iepazīsti KOKU kā dizaina materiālu” izstrādi un iesniegšanu 

10. Par Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas projekta iesniegšanu atklāto projektu konkursam "Atbalsts 
izglītības iestāžu pašpārvalžu attīstībai programmā "Kontakts"" 

Deputāte A.Kušķe atgriežas sēžu zālē pulksten 13:07. 

 
2.§ 

Par kopīga Valgas – Valkas sabiedriskā transporta - pilsētas autobusa maršruta ieviešanu 
 
Ziņo G.Smane, informējot, ka saņemta informācija no Valgas pašvaldības, kas starppilsētu autobuss 
sāks kursēt no 1.jūlija. Tā kā projekta partneris ir Vidzemes plānošanas reģions, aicina izteikties 
projekta vadītāju L.Ābeli. 
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L.Ābele izklāsta starpvalstu normatīvu atšķirības, kas nav ļāvis tik efektīvi ieviest šo projektu. Informē, 
ka iepriekš tika izskatīta iespēja, ka braucieni varētu būt bez maksas, bet ņemot vērā godīgu attieksmi 
pret citiem pārvadātājiem, tika izlemts, ka maksa tomēr tiks piemērota.  
V.A.Krauklis jautā par projekta ilgtspēju, un kā tiks organizēta biļešu iegāde, uz ko L.Ābele paskaidro, 
ka pilotprojekta ilgums ir 1 gads no projekta uzsākšanas dienas un biļetes varēs iegādāties pie šofera, 
kā arī tiks izskatīti citi varianti sadarbībā ar pašvaldībām. 
U.Ozoliņa uzdod jautājumu par laika grafiku, uz ko G.Smane paskaidro, ka uzsvars, plānojot laikus, bija 
uz ezera apmeklējumu un finansējums pietiek tikai 3 reisiem. Galvenie partneri ir Igaunijas puse, kas 
uzskata, ka pirmais autobuss būtu vairāk piemērots strādājošiem cilvēkiem. Notiek diskusija. 
L.Ābele aicina izvērtēt, kas ar šiem maršrutiem būtu jāsasniedz. 
A.Birkavs interesējas, kur Latvijas pusē varēs iegādāties mēneša biļetes, notiek diskusija. 
Komitejas locekļi vienojas, ka būtu jāizsaka ieteikumi vasaras periodā veidot citādu autobusu kustības 
sarakstu. 
Pieņemt zināšanai darba kārtības jautājumu "Par kopīga Valgas – Valkas sabiedriskā transporta - 
pilsētas autobusa maršruta ieviešanu". 

 
 

3.§ 
Par noteikumu „Transportlīdzekļu izmantošanas un izdevumu uzskaites kārtība Valkas novada 

pašvaldībā” apstiprināšanu 
 

Ziņo V.Šaicāns: Skaidro, ka jautājums tika skatīts komitejā, taču tika saņemti būtiski iebildumi no 
deputāta G.Alberga, tāpēc noteikumos ir veikti labojumi, kā arī papildina, ka 
noteikumu mērķis ir maksimāli vienkāršot automašīnu lietošanu pašvaldībā. 

Debatē: V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, V.Bavins, V.Vesingi. 

Notiek diskusija par atsevišķiem noteikumu punktiem. 

Uzstājas V.Bavins skaidrojot darba grupā apspriestās idejas un lēmumus. 

V.Vesingi aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

"PAR"  -  
9 (Gita Avote, Agnis Birkavs, Vents Armands Krauklis, Anda Kušķe, Līga 
Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, Vilmārs Vesingi, Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Attīstības un saimnieciskā komiteja  
N O L E M J : 

1. Apstiprināt noteikumus „Transportlīdzekļu izmantošanas un izdevumu uzskaites kārtība Valkas 
novada pašvaldībā” (pielikumā). 

2. Sabiedrisko attiecību speciālistam publicēt noteikumus Valkas novada pašvaldības oficiālajā 
tīmekļa vietnē www.valka.lv. 

3. Iestāžu un struktūrvienību vadītājiem nodrošināt iestāžu un struktūrvienību darbinieku, kuri 
darba vajadzībām lieto pašvaldības transportlīdzekli, iepazīstināšanu ar noteikumiem.  

4. Atcelt noteikumus Nr.1 „Transportlīdzekļu izmantošanas un izdevumu uzskaites kārtība Valkas 
novada domē” (apstiprināti ar Valkas novada domes 2021.gada 25.marta sēdes lēmumu, 
protokols Nr.4, 8.§). 

5. Par lēmuma izpildi atbild Valkas novada pašvaldības un tās iestāžu darbinieki, kuru darba 
pienākumi ir tieši saistīti ar pašvaldības transportlīdzekļu lietošanu.  

6. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
7. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 
 

4.§ 
Valkas novada pagastu apvienības pārvaldes vadītāja informatīvais ziņojums 

 
Ziņo, izklāstot izveidotās prezentācijas saturu, E.Eisaks. 
E.Eisaks informē komitejas locekļus par saviem iespaidiem pēdējo 2 mēnešu laikā, vadot pārvaldes 
darbu. Informē par ceļu fonda izlietojumu pagastos, par veiktajām darbībām ceļu sakārtošanā, par 
kopējo iespaidu ceļu stāvoklī. Izsakās par pārāk lielo ceļa fonda izlietojumu Vijciema pagastā pirmajā 
pusgadā, kas nav pareizi. U.Ozoliņa jautā, vai ir zināms, kam šie līdzekļi ir izlietoti. Skaidrojumā 
iesaistās izpilddirektors V.Šaicāns, nosaucot pozīcijas, kur ir izlietoti līdzekļi un uzskata, ka situācija nav 
traģiska. 
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E.Eisakas norāda uz otru nepilnību, kas atklāta viņa darbā, nav pildīti autoceļu uzturēšanas žurnāli 
Kārķu, Ērģemes un Valkas pagastos, bet atskaites jāsniedz jau līdz 12.maijam. V.A.Krauklis jautā, kā 
pārvaldes vadītājs saredz, kam šie žurnāli būtu jāaizpilda, uz ko E.Eisaks norāda, ka viņaprāt 
neuzskata par pienākumu to darīt. K.Sula uzskata, ka tā ir nolaidība, ka tie nav aizpildīti un jautā, kā tika 
pieņemti dokumenti, izbeidzoties darba attiecībām ar iepriekšējo pārvaldes vadītāju. 
V.A.Krauklis tomēr vēlas noskaidrot, kā pārvaldes vadītāja skatījumā jāatrisina šis jautājums. V.Šaicāns 
skaidro notikušās sarunas ar pārvaldes vadītāju, kam bija uzdevis šo darbu izdarīt. 
Notiek diskusija, kam būtu jāveic neaizpildīto žurnālu aizpildīšana. 
E.Eisaks uzskata, ka vainīgais nav jāmeklē, bet uzskata arī, ka viņam tas nav jādara. 
V.Vesingi izsakās, ka izpilddirektora rīkojumi ir jāpilda. 
Notiek diskusija. 
V.Šaicāns paskaidro, ka ir uzdevis darbiniekam izpildīt šo uzdevumu un nesaprot, kā darbinieks var 
atteikties pildīt šo uzdevumu. 
E.Eisaks turpinot paziņo, ka nepiedalīsies šajā “cirkā”, ko sauc par politiku, tāpēc atsakās no šī amata. 
G.Avote izsakās, ka ir nožēlojami, ka ar izpilddirektoru nevar sastrādāties, kā arī norāda uz citām 
lietām, kāpēc no pašvaldības aiziet jaudīgi darbinieki. 
V.Vesingi izlemj slēgt šo jautājumu, tālāk neizskatot sagatavoto prezentāciju. 
V.Šaicāns papildina, ka, ja E.Eisaks iesniegs atlūgumu, tad neizdarītos darbus uzņemsies izpildīt, gan 
aizpildot žurnālus, gan sagatavojot specifikācijas. 

 
 

5.§ 
Par aicinājumu pieteikties Laimes koku parku konkursā 

 
Ziņo, izklāstot saņemtā aicinājuma saturu, V.Šaicāns. 
V.Šaicāns izklāsta, ka pagājušajā gadā pašvaldība nolēma nestartēt šajā konkursā, bet ideja ir 
atbalstāma. Norāda, ka ierīkojot parku, tas būs jāuztur, kā arī jāizstrādā ierīkošanas noteikumi.  
V.Vesingi ierosina šajā konkursā nepiedalīties. 
Pieņemt zināšanai darba kārtības jautājumu "Par aicinājumu pieteikties Laimes koku parku konkursā". 

 
 

6.§ 
Par projekta "Uzņēmējdarbības attīstība Valkas novadā" līdzfinansēšanu 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, I.Aleksejeva. 
Debatē: A.Birkavs, V.A.Krauklis. G.Avote, I.Grandava. 
V.A.Krauklis jautā par projekta pagarināšanas termiņiem. 
V.Vesingi aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

"PAR"  -  
9 (Gita Avote, Agnis Birkavs, Vents Armands Krauklis, Anda Kušķe, Līga 
Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, Vilmārs Vesingi, Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Attīstības un saimnieciskā komiteja  
N O L E M J : 

1. Atbalstīt papildus finansējuma piešķiršanu projekta realizācijai 58 312.71 EUR (piecdesmit 
astoņi tūkstoši trīssimt divpadsmit un 71 cents) apmērā. 

2. Projekta kopējās izmaksas sastāda 558 312.71 (pieci simti piecdesmit astoņi trīssimt 
divpadsmit tūkstoši euro, 71 cents), ERAF finansējums ir  EUR 425 000 (četri simti 
divdesmit pieci tūkstoši euro, 00 centi), Valkas novada pašvaldības līdzfinansējums ir EUR 
133 312.71 (simtu trīsdesmit trīs trīssimt divpadsmit tūkstoši euro, 71 cents). 

3. Par lēmuma izpildi atbild Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 
 

7.§ 
Par grozījumiem projektā “Vijas upes krastu labiekārtošana – no Vijas vijciemiešiem” 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, G.Smane. 
Debatē: V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, I.Grandava, V.Vesingi, A.Birkavs. 
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G.Smane informē, ka veiktā iepirkuma summa par 25 tūkstošiem pārsniedz sākotnēji plānotos 
izdevumus, kā arī informē, ka projekta mērķi ir jāsasniedz, bet var kaut ko nebūvēt. 
 
Deputāte A.Kušķe pamet sēžu zāli pulksten 14:47. 
 

Izsaka priekšlikumu 
V.A.Krauklis: 

Izsakās, ka varētu iekļaut saliekamo skatuvi, kas jau ir pašvaldībai, kā arī nebūvēt 
nojumi. 

Izsaka priekšlikumu 
V.Šaicāns: 

Izsakās par saliekamo solu iekļaušanu projektā, kurus varētu izmantot jebkurā 
vietā Vijciemā.  

Izsaka viedokli 
I.Grandava: 

Norāda, ka šis projekts paredzēts realizēt 2026.gadā. 

Notiek diskusija. 

V.Vesingi aicina balsot, lēmuma projektu precizējot un virzot izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

“PAR”  -  
8 (Gita Avote, Agnis Birkavs, Vents Armands Krauklis, Līga Lāce-Jeruma, 
Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, Vilmārs Vesingi, Juris Žurovičs) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

Attīstības un saimnieciskā komiteja 
N O L E M J : 

1. Lūgt Lauku atbalsta dienesta Ziemeļvidzemes reģionālā lauksaimniecības pārvaldi atļaut veikt 
grozījumus 2024.gada 25.oktobra Ziemeļvidzemes reģionālā lauksaimniecības pārvaldes ar 
lēmumu Nr.09.6-11/24/916-e apstiprinātajā projekta iesniegumā “Vijas upes krastu 
labiekārtošana – no Vijas vijciemiešiem”, ieviešot projektu līdz 2025.gada 24.oktobrim un 
izņemot no plānoto darbu saraksta nojumes būvniecību. 

2. Projekta  plānotās kopējās izmaksas 49994.22 EUR, tai skaitā 34995.95 EUR vai 70% Eiropas 
Lauksaimniecības fonda lauku attīstībai (ELFLA) finansējums un 14998.27 EUR vai 30% Valkas 
novada pašvaldības līdzfinansējums. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 
 

8.§ 
Par projekta ”Ērģemes kapsētas labiekārtošana” līdzfinansēšanu 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, T.Simtiņš. 
Debatē: V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, K.Sula, M.Zālītis. 
T.Simtiņš informē par papildu izdevumiem projekta realizēšanā. 
Notiek diskusija. 
 
Deputāts V.A.Krauklis pamet sēžu zāli pulksten 14:56. 
 
V.Vesingi aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

"PAR"  -  
7 (Gita Avote, Agnis Birkavs, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, 
Vilmārs Vesingi, Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Vents Armands Krauklis - Nepiedalās balsojumā) 

Attīstības un saimnieciskā komiteja 
N O L E M J : 
1. Līdzfinansēt papildus nepieciešamo summu EUR 8783,63 (Astoņi tūkstoši septiņi simti astoņdesmit 

trīs euro,63 centi) apmērā, lai īstenotu projekta “Ērģemes kapsētas labiekārtošana” ieviešanu. 
Kopā veidojot pašvaldības līdzfinansējumu EUR 23 157,48 (Divdesmit trīs tūkstoši viens simts 
piecdesmit septiņi euro, 48 centi) apmērā.  

2. Par lēmuma izpildi atbild Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs. 
3. Lēmuma izpildi kontrolē izpilddirektors. 
4. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 
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9.§ 
Par projekta “Iepazīsti KOKU kā dizaina materiālu” izstrādi un iesniegšanu 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, I.Aleksejeva. 
 
Sēdes vadītājs V.Vesingi pamet sēžu zāli pulksten 15:22. 
Sēdes vadību pārņem domes priekšsēdētāja G.Avote. 
 

G.Avote aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

"PAR"  -  
6 (Gita Avote, Agnis Birkavs, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, 
Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Vents Armands Krauklis - Nepiedalās balsojumā) 

Attīstības un saimnieciskā komiteja 
N O L E M J : 

1. Izstrādāt un iesniegt Lauku atbalsta dienestam projekta “Iepazīsti KOKU kā dizaina materiālu” 
pieteikuma biedrības “Lauku partnerība Ziemeļgauja” izsludinātajā projektu iesniegumu 
pieņemšanas ceturtajai kārtai Kopējās lauksaimniecības politikas stratēģiskā plāna 2023. – 
2027.gadam intervencē “Darbību īstenošana saskaņā ar vietējās attīstības stratēģiju, tostarp 
sadarbības aktivitātes un to sagatavošana” (LA19) aktivitātē “Kopienu spēcinošas un vietas 
attīstību sekmējošas iniciatīvas” attīstības stratēģijā noteiktajā rīcībā 2.3. Vietējo kopienu 
iniciatīvas. 

2. Projekta plānotās kopējās izmaksas EUR 6000,00 (seši tūkstoši euro, 00 centi).  
3. Par lēmuma izpildi atbild Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 
 

10.§ 
Par Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas projekta iesniegšanu atklāto projektu konkursam "Atbalsts 

izglītības iestāžu pašpārvalžu attīstībai programmā "Kontakts"" 
 
Ziņo A.Kušķe, izklāstot projekta mērķi, tas ir, stiprināt skolas pašpārvaldi. Finansējums no pašvaldības 
netiek prasīts, bet nepieciešams pilnvarot ģimnāzijas direktori iesniegt projektu. 
G.Avote izdos rīkojumu par direktores pilnvarojumu. 
G.Avote aicina balsot. 

“PAR”  -  
6 (Gita Avote, Agnis Birkavs, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, 
Juris Žurovičs) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

Attīstības un saimnieciskā komiteja 
N O L E M J : 

1. Izdot rīkojumu, kas pilnvarotu Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas direktoru iesniegt sagatavoto 
projektu atklāto projektu konkursam "Atbalsts izglītības iestāžu pašpārvalžu attīstībai 
programmā "Kontakts"". 

2. Par lēmuma izpildi atbild pašvaldības domes priekssēdētājs. 
 
Sēde slēgta 2025. gada 15. maijā plkst. 15:33 
 
Sēdes vadītājs 
deputāts Vilmārs Vesingi 
 
Sēdes vadītājs 
domes priekšsēdētāja             Gita Avote 
 
Protokolēja 
pašvaldības administrācijas izpildsekretārs Ilva Asejeva 
 


